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Bilaga 13 - Uppföljning av 

trygghetsinvestering 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Projektnamn Hjulsta centrum 

 
Geografisk plats 
för investering 

Hjulsta torg, Spånga-Tensta 

 

 
 

Projektets mål  
och syfte 

 

 

Projektet inriktar sig till främst boende och verkande i Hjulsta och 

dess närområde. Det förekommer enbart en tunnelbaneuppgång i 

Hjulsta vilket gör platsen till en strategiskt viktig och central plats 

i området där många människor dagligen rör sig till och från 

jobbet samt bostaden. Målgruppen omfattar såväl invånare i 

Hjulsta samt pendlare till och från andra närliggande orter. I 

Hjulsta bor det ca 4 500 människor men det förekommer ett 

mörkertal vilket bidrar till att det rimligtvis rör sig fler människor 

till och från torget. Kopplingen till pendeltrafiken i Spånga bidrar 

även till en ökad mängd människor under dagtid som rör sig till 

och från arbete. Kvinnor är även en särskild målgrupp som 

insatserna inriktar sig mot. I enlighet med trygghetsmätningarna 

finns ett behov av särskilda insatser för att öka kvinnors trygghet 

på platsen.  
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Slutredovisning 
 

 
Beskrivning av 
slutresultat utifrån 
investeringens mål, 
syfte och platsens 
behov av 
trygghetsskapande 
åtgärd 
 

 

Projektet har haft positiv påverkan på närområdet, de positiva 
effekterna har även spridit sig till näringsidkare och 
fastighetsägare i området som gjort egna insatser för trivsel och 
trygghet.  

 
Beskrivning av 
eventuella avvikelser i 
projektets 
genomförande 
 

 
Då installationsarbetet av belysningen drog ut på tiden bland 
annat på grund av Covid har trafikkontoret valt att färdigställa 
installationsdelarna av projektet enligt egen budget då det inte 
hann färdigställas under 2020. 

 
Beskrivning av 
ekonomiskt utfall och 
eventuell avvikelse 
mot kalkylerade 
utgifter 
 

 
Alla medel användes inte, trafikkontoret löser själva 
installationerna av belysningen på egen budget. 

 

Bilder före  

Bilder efter  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


